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Betreft: vragen ex art. 41 t.a.v. jeugdzorg is een vergiet 
 
 
Geacht college, 

De volgende fracties hebben inzake dit onderwerp artikel 41-vragen: 

• Fractie ProTiel 

• Fractie PvdA 

• Fractie Christen Unie 

• Fractie D66 

• Fractie Kleurrijk 

• Fractie Groen Links 

• Fractie CDA 

In diverse media is het volgende citaat aan de orde gekomen: 

“Jeugdzorg is een vergiet: het Rijk pompt er 4,2 miljard in, maar het geld spuit er 
aan de kant van gemeenten uit. Acht op de tien gemeenten koersen af op een 
begrotingstekort voor 2021. Voor een belangrijk deel ontstaan die tekorten door de 
stijgende kosten aan jeugdzorg. In de zomer van 2020 luidden 250 gemeenten 
daarom de noodklok: er móet geld bij, zeggen zij, anders kunnen zij jeugdzorg niet 
meer betalen. 

Kortom: een landelijk probleem laat zich lokaal gelden. In sommige delen van het 
land gaan zorginstellingen en gemeenten ruziënd over straat. Grote zorginstellingen 
vallen om door geldgebrek. Andere verdienen goed in deze jeugdzorgmarkt. Niet 
alleen de gemeenten duikelen in het rood, ook bereiken ons signalen dat niet ieder 
kind de zorg krijgt die het nodig heeft. En daar was het juist om te doen toen 
gemeenten jeugdzorg in hun pakket kregen: betere zorg aan kwetsbare kinderen, 
het liefst dichtbij huis. 

17 JOURNALISTEN, 10 REDACTIES, 352 GEMEENTEN hebben de handen 
ineengeslagen om te achterhalen wat hier aan de hand is. De grote vraag is: Waar 
gaat het geld in de jeugdzorg naar toe. 
 
Om antwoord op die vraag te vinden, is het unieke samenwerkingsverband in maart 
vorig jaar begonnen met het verzamelen van gegevens. Ze vragen gemeenten om 
cijfers: hoeveel geven zij tussen 2015 en 2019 uit aan jeugdzorg, voor hoeveel 
kinderen en aan wie betalen ze voor wat? Deze uitgaven van gemeenten 
gecombineerd met de jaarrekeningen van zorgaanbieders moet een goed inzicht 
bieden in de ‘markt’ jeugdzorg. Inmiddels hebben we alle gemeenten gevraagd om 
mee te doen aan dit onderzoek.” 

 
In de volgende link is te zien, dat de gemeente Tiel niet heeft deelgenomen, door de 
gevraagde data aan te leveren. https://www.ftm.nl/collectief-jeugdzorg  
 
De inspanningen hebben bij het onderzoeksplatform in het dossier: Jeugdzorg in het rood, 
de volgende artikelen opgeleverd. 

https://www.ftm.nl/collectief-jeugdzorg


https://www.ftm.nl/artikelen/open-house-pokon-
jeugdzorgbedrijven?share=l%2FxXdtynMEVV%2BtF1uE53A6ytBqYao%2B0MoQzeZ0uZA%
2FeRjJOF6ovP9kPdOkFUdA%3D%3D  
 
https://www.ftm.nl/artikelen/hoofdinspecteur-jeugd-over-controle-gigantische-groei-
jeugdzorgaanbieders?share=rNtipcSe1EkSg0aSj7ksRGYJntXYpJU7pSnqh%2F7gMCp0L%
2BdqvNOEfnqoHoWCYg%3D%3D  
 
Ook in de Gelderlander, deelnemer in het collectief, van 27 maart 2021 verscheen het 
volgende artikel https://www.gelderlander.nl/home/overheid-huurt-afgewezen-zorgbedrijven-
gewoon-in~a24e011d/  
 
Dat brengt de volgende vragen met zich mee: 

1. Heeft een dergelijk verzoek het college van Tiel en/of verantwoordelijk wethouder 
bereikt? 

2. Zo ja, welke overwegingen hebben ten grondslag gelegen aan de weigering om geen 
data ter beschikking te stellen aan het onderzoekscollectief? 

3. Zo neen, is een dergelijk verzoek elders in de organisatie van de gemeente Tiel 
binnengekomen? 

4. Zo ja, waarom is een dergelijk verzoek niet doorgestuurd naar het college van B en 
W? 
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